

The Birth of Jesus Christ is the foundation of Christianity. It shows the redemption plan God had for humanity in sending His only begotten son in the personality of Jesus Christ. Without Jesus Christ birth there will be no Salvation.

耶稣基督的诞生是基督教的基础。它显示了上帝对人类的救赎计划，即派遣他的独生子以耶稣基督的身份出现。没有耶稣基督的诞生，就没有救恩。

Scripture references 经文

Matthew 1:23 "Behold, a virgin shall be with child, and shall bring forth a son, and they shall call his name Emmanuel, which being interpreted is, God with us." :

马太福音 1:23 说：必有童女怀孕生子；人要称他的名为以马内利。（以马内利翻出来就是「神与我们同在」。）

John 3:16 "For God so loved the world, that he gave his only begotten son, that whosoever believes in him should not perish, but have everlasting life,"y

约翰福音 3:16 「神爱世人，甚至将他的独生子赐给他们，叫一切信他的，不致灭亡，反得永生。

Galatians 4:4-5 "But when the fulness of time was come, God sent forth his son, made of a woman, made under the law. To redeem them that were under the law, that we might receive the adoption of sons."

加拉太书 4:4-5 及至时候满足，神就差遣他的儿子，为女子所生，且生在律法以下，要把律法以下的人赎出来，叫我们得着儿子的名分。